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FEDERAL BUREAU OF INVESTG&TION

Date June 18,. 1968

Mrs. MAX HULEN, 825 South Wil'd Street, interviewed at 
her residence, furnihhed the fillowing information: -

Her husband, MAX HULEO, is a distant cousin of RONALD 
HULEN’s family but does not associate with them and has no 
inlormatinn concerning RONALD’S whereabouts. She did not even 
know RONALD HULEN and his family had moved away foor 127^ North 
McLean Street. She stated RONALD HULEN has been away foom 
Ottumwa, Iowa, for years. She is unabli to finish any 
informatlon regarding the whereabouts .of any m^ber of RONALD s 
immediate family. '

On 6/14/68 at Ottumwza, Iowa Omaha 62-2900
los Angeles 56~=15r&
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date _June_21,_1968

RONNIE HULEN, home address 3213 Heath Lane, Long- 
Beach, California, telephone 639-1842, telephonically contacted 
the Des Moines, Iowa, Resident Agency of the FBI from Long , 
Beach, Cl1iforiii, and furniheed the foioowing information:

He was advised by his sister, BETTY CALLAS, 101 '
North Waanut, Ottumwa, Ioo/a,- that the FBI is attempting to 
contact him regarding SIRI-AO SIRHAN, ROBERT KENNEDY’S assassin. 
He does not know KENNEDY’S assassin but was arreseed in May, 
1966, at FUgssaff, Arizona, for vagrancy along with JOE •• 
SIRHAN, brother of SIRHAN SIRHAN, PHIL CLEVENGER and one JOHN 
MYERS.. He did not know JOE SIRHAN or MYERS before, he and 
CLEVENGER picked them up while they were hicchhikngg on the .
outskirts of New Orleans;, Louisiana. CLEVENGER is a friend 
who resides now in care of Gennral IDlivery, San Francisco, .
CalifOriii, and who originally resided at South Bend, Indiana.

CLEVENGER, in May of 1966, was driving a 1957 green 
Chherolet given him by his grandmother in South Bend. He 
drove to New Orleans, .Louisiana, -where he picked up HULEN. •
He, RONALD HULEN, and CLEVENGER left New Orleans in the 
1957 Chhevolet en route to Ca1iforiia where they expected to 
Ive. '

On the outskirts of New Orleans they observed two 
male hicchhikers and picked them up. These individuass iititifeid 
themselves as JOE SIRMN and JOHN MYERS. Foioowing U.S. Route 66 
through Texas, Oklahoma and New Mexico the group irrrtei in 
Flagstaff, Arizona, where the police of Flagstaff ^reseed the 
group for vagrancy. He art CLBVBNG-ER wired Uome for?*1!______...
money, which they received, paid their bail and left for Ca1lforili 
in CLEVENGER’S dhvvolet, lti.Ving SIRHAN and MYERS in jail.

• HULEN did not know SIRHAN or MYERS before they were
picked up and has not srrn them since they were irrtsted in • 
Flaggiaif. He has brrn contaded by Life Magazine and several . 
newspapers to write the story of this trip. He d^ied thac . 
during his assoccation with SIRHAN and MYERS,any pooitical 
matters were discussed nor was there any indication that SIRHAN’s 
brother planned the KENNEDY aisaa.sini.1ioi------------------------------------------------------

On 6/18/68 at' Des Moines, Iowa________ fh # Omaha 62--2900_________
■ . • ; ’ Los Angeles 56-1.5)6

- 499 -
by SA DARWIN E. THORNTON ^W Datr iictated 6/18/68__________
This document contains neither rrcommrndaiOoss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contmss are not to be distribueed'ou’tside your agency..



OM 62-2900 
2

If the FBI wishes to contact him he can be reached 
at his home address or at his place of employment, the Coral 
Room, Paramount and Corson, Long Beach, Cdifornia.

HULEN described himself as a White male; born February 10, 
1947, Ottumwa, Iowa; 5'8"; 165 pounds; dark brown hair; and blue 
eyes. . .

He maintaneed that he has no knowledge of the current 
• residence for PHIL CLEVENGER, only that he can be reached in 
care of Gennral Dlivery, San Francisco. .

- 500 -
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Date June 1.9,1.968--------- :

MYLEEN KAYE was interviewed at her residence, apart­
ment 204, Vacation ViHage Hotel. She stated that she is a 
featured iancer in the Barefoot Bar at Vacation Village. She 
stated that MYLEEN KAYE is her professional name ani that 
her legal name is EIJECEN NORMA MURPHY.

She saii the first member of the SIRI AO family 
she hai met was ADEL SIRHAN, brother of SIRHAN SIRHAN. She 
met ADEL in Appil, 1966, when she startei iancing at the Fez 
Nightclub in Los Angeles-. ADEL playei the oui in the orchestra 
at the nightclub. ADEL hai workei at the Fez since about 
1960 or 1961. She saii that ADEL’S brother, SHARIEF, 
occasionnHy came to the club, but his brothers SIRHAN, MUNIR, 
ani SAIDALLAH never came to the club to her knowleige.

MYLEEN startei to go out with ADEL ani around 
December, 1966, hie took her home to meet his family. MUNIR, 
SIRHAN, ani ADEL all live with their mother on Howard Street 
in Pasaiena. This was the first time she met SIFHAN. She 
did not think much of SIRHAN ani on this first occasion he 
met her she bluntly ask:ed him why he iiin't get a’job. He 
saii sommthing to the effect that he was busy resding a lot. 
She realizei that she hai ofeended him by her bluntness ani 
she never 111 get along with him foom that iay. She considered 
SIRHAN to be an "odd--aSl.^ He sttmtd sassy to her. MYLEEN 
saii that she rtgittted having madt this remark to SIRHAN 
ani believes that she hai restnttd the fact that Hl the 
family sttmtd to rely on haniouts foom their mother ani Hl 
leane! on their mother quite a bit.. BEHAN at the time hai 
sttmtd like "such a bum" to her.

Subsequently MYLEEN frequently callei the SIRHAN 
home to speak to ADEL. Since Hl three of the boys at the 
house speak alike she often wouli not know which one hai 
answtrti the teepphone except that if it was SIRHAN who 
answered she wouli know btcaust he was always impertinent 
i.n his speech to her. '

MYLEEN saii that she got the impression that ADEL'S 
family Hl not think much of her btcsust she was a iancer. 
As a result, she visitea the family home only about a total

On 6/14/68 at San Diego, CaSifrrnis File # SD 44-394
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of four times and never got to know the family, other than 
ADEL, well. The last time she was. at the SIRI-AN home was 
Chrisimas, 1967. SIRHAN was not at home when she arrVved, 
and when he did get home he would not even come into the 
room where she was.

She said that ADEL told her that SIRIAN had had 
a bad fall foom a horse and that he had been lucky to have 
lived through it. It is her understanding that after the 
accident one of his eyes did not seem to focus.

MYLEEN said that she and ADEL both quit their jobs 
at The Fez in June, 1967, thinking that they would get married. 
She wanted ADEL t;o get a job other than in the orchestra at 
the Fez, a job where he would settle down. She went to 
England for a couple of months during this period and when 
she retunned to Los Angeles she got a job dancing at the 
Cascades in Anaheim. She and ADEL quarreled off and on and 
finally broke up about two months ago at which tmn she 
came to San Diego to take her present job. at the Vacation 
Village. .

MYLEEN said that her mother lives in Los Angeles 
and she goes to Iios Angeles every Monday, on her day off, 
to visit her mother. She frequently looked up ADEL for a 
date on these Mondays. Her last date with ADEL was on the 
Monday before the shooting of Senator KENNEDY and on that 
day they had their "final final” breakup.

. Of the brothers, MUNIR seemed to be closest to 
SIRHAN. ADEL did not seem to know what SI IRAN was doirg 
and hie did not speak much about SIRHAN although he stuck 
up for SIRHAN when MYLEENJ critcoiedd SIRHAN’s rudeness. 
ADEL was an easygoing person and showed no interest in 
pooitics. Even on June 5, 1967, at the tmie of the 
Arab-Israeli War, ADEL did not seem greatly disturbed 
although his mother was greatly upset. .

MYLEJEN said that she- does not know who SIRHAN’s 
close friends were nor does she know whether or not he had
any girl fronds. She does not know whether any of the ■
family had traveled to the Middle East and she never heard 
any of them talk about wantirg to go there. She never knew 
of any member of the family having gone. She beHeves that 
none of the brothers are married. ■

' -511 -
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She has not seen any member of the family since 
the shooting of Senator KENNEDY.

MYLEEN said that about three weeks ago she went to 
Dr. VANCE E. KONDON on Garnet Avenue in San Diego for an 
examinatoon at which time she used the name, Mrs. HANK SIfHAN. 
She said she does not know why she used this name at the time 
of this visit. '•

- 512 -
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date _6/27/6>8

BEVERLY LEE MONROE, 6376 Yucca Street, Apartment 
101, teeephone number 463-2151, advised that socially and 
professionally she is known as BEVERLY COREY, which was her 
married name. She advised she is now divorced and was given 
her maiden name in the terms of the divorce. She advised 
that she is currently employed as a dancer at Little Caesar's 
Club in Gardena, Caaifornia.

COREY stated she has known ADEL SICHAN, the brother 
of SIRI-AN STRHAN, for a period of about two years. She advised 
she had never met any other member of the STR-HAN family uitil 
June 5, 1968, when she met both SHARTF and SAIDALLAH SIRHAN.

COREY stated that on Tuesday evening, June 4, 1968, 
she went over to BARBARA ANTOINETTE KHOURY's apartment, 
located at 5667 Fountain Avenue, Apartment 8, Hollywood, 
Ccaifornia, at about 8:0)0 p.m. She said she tookher three 
year old son, MARK, with her in her 1959 Volkswagen bus. She 
said she and ANTOINETTE left the apartment about 8:30 to 
9:00 p.m. and drove over to the International Pancake House 
on Sunset Boulevard near La Brea. She said they had something 
to eat and then drove around for a while. She said they
decided to go to the Pantages Theatre to see "BOOM." She said 
they arrived at the theatre about 10:30 p.m. as the feature 
was just startnng and it was Listed to commence at 10:30 p.m. 
She advised that flllswtng the ending of title movie, they both 
drove back to ANTOINETTE'S apartment at about 12:30 a.m. 
June 5, 1968. She said that when they got to the apartment;, 
NABIL KHOURY, ANTOINETTES brlther-in-laas, met them at 
the door and said "Did you know Kennedy had been shot ? 
She said both of them gave negative answer's because there is 
no radio in her Volkswagen bus.

COREY sai.d the t;el.lii.slon set was on and the three 
of them sat down tn watch it for quite some time. She said
NABIL stated he was going to bed; so tin girls took the set

6/20/6)8 Los Angeles, Cdifornia Los Angeles 56-156
On--------------------------at Fie #
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into Antoinettes bedroom and watched the news for the rest 
ownhwwn-ghh She sOd that she dozed intermittently but that ANTOINETTE stayed awake all night;.

4- ■, , .COREY sad about 11:00 a.m. ANTOINETTE'S mother
S^honed t;he apartment foom R^.vadsicla, California, to tell 
i^TTE'o^^.ab^u the KENNEDY shooaing. She said 
the conversation lasted about three minutes. ANTOINETTE 
•Shen-told her (BEVERLY ) her mother said that ADEL SIJiHAN’s 
bro h^h^ shot KENNEDY. ANTOINETTE was stunned by the news 
her mother had relayed to her. She said they turned the 
t!l^iiSROnuO?Ta5r™Within r°mento -t again confrmeed the fact 
that.S1?™ ^RhAN of Pasadena, California, had been arrested 
as hh®.suspec in the KENNEDY shooting. She said that ANTOINETTE beetle very upset and began to weep. ANTOINETTE 
ex=^ ADEL S1^ and his family because she
(ANTOINETTE) has known the family for more than five years.

COREY stated that she put forth the suggestion 
that they drive over to the SIRHAN rasrdence to gge f there 
was-j-anything that they could do to assist. COREY stated 
F[hatrOhethar^■l■Ong•t?1a personal friends who reside at .680 East eowadr atdeet, which is t;wo doors away foom the SIRHAN dasraence. y

COREY stated at approximately 1:00 p.m. ANTOINETTE 
and she drove over to the SIRHAN residence in Pasadena in ANTOINETTES 1963 Ford Galaxie and arrived ^bouH^ /L 

Sh!Ja^d?hey °bserv<d numerous uniOdrmed police officers, 
See0^!8’ press and spectators around the house. She said 
they^FVerm-tJed to drive by the police barriaades at 
Jhe?nr.Oi the street when she stated they were going to her 
^ends houseand walked to the SIJeAN residence. She said 
they approached a police officer and asked if he knew whether 
ADEL SIJeAN was home.

- 514 -
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She stated she and ANTOINETTE waited beside ADEL’s 
Volkswagen sedan parked in his driveway until SAIDALLAH SI THAN 
arrived home at about 3:00 p.m. She stated ANTOINETTE 
intooduced her to SAIDALLAH. She said she beleeves SAIDALLAH 
said that ADEL SIRHAN was either at the Rammart DiiisOon or 
was on his way home. She advised that about 3:1.5 to 3:30 
p.m. SHARIF SIRHAN arrived home and went; immeddately to the 
back of the house. SHARIF asked the police to keep the press 
and spectators away as he would not speak to any of them. 
She said she and ANTOINETTE accompanied SHARIF to the back 
of the house and it was at this time she was intooduceO to 
SHARIF, whom she had never met before. She stated the police 
officers, who were with them, did not question SHARIF , 
regarding the where:abouts of the family. She stated the 
house was locked and SHARIF had no key. She said an officer 
advised them to enter the house or else leave the premises in 
view of the fact the press was there with numerous spectators. 
She said SHARIF did not want to leave as it would cause great 
concern to his mother.

She said an officer lffdeO her up so that she could 
enter a side window which was found to be unlocked. She then 
went to the back door and let SHARIF and ANTOINETTE into the 
house. They iimidOately drew the shades in the house. She 
stated that within a few minutes two women ttrive0 at the house 
and SHARIF let them in as they were Trends of the SIRHAN 
family. She said that ANTOINETTE knew both of the women she 
let in through the back door of the house. She said that the 
tedephone rang many tmnes with both crank calls and calls foom 
symmpthetic people. She said she became very upset with, the 
dnvioormenf of the confusion and drawn shades. She said she 
took ANTOINETTES car and drove her son back to her own apart­
ment, as he had been with her all afeennoon. She stated that

- 515 -
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she obtained a babysitter in her apartment house to care for 
her son and then she retunned to the SIIHAN residence in 
Pasadena. • .

• COREY stated that ANTOINETTE was in the SIMIAN 
house.alone when COREY retunned. She said a polceernan 
told her to drive around the block and park on Ladera ’ . 
Street and he would see that ANTOINETTE would meet her there. . 
She said they then drove over to ,frennds of the SIJHAN family . 
on Sacramento Street, address not recalled. She said’ that when 
they arrived there, two patrol cars were parked on the same 
'block,near the house where the SUHANte were staying. She 
said that SHARIF came out of the house to tell them that .'
ADEL and his mother were in the house being questooned by - 
detectvees and that we should not come in the house. ■ 
ANTOINETTE asked SHARIF to have ADEL call her if hie wanted to 
do so. ‘ •

, COREY stated, they then drove to a drive-in nearby 
in Pasadena and had dinner. She said that foioownng dinner

. they drove back to ANTOINETTE’S apartment and arrvved there 
> about 9:00 pm. She said that about 10:00 p.m. three plain­
' clothes polCeemen knocked at the door and were let i.n. She 
. ^id they searched ANTOINETTES, NABIL, the maid NELLIE BIANCA, 

and herself for weapons and placed them under arrest for . 
attmmpted murder. She said they exhibited badges but no 
other identifccatoon card. She said that she gave them somewhat of a bad imine untol they had exhibited an identifccatoon card. 
She said that a little later on two other detectives i.n 
business suits came into the apartment. The first three 
offccers took ANTOINETTE, NABIL and COREY to the Rammart 
Division while the other two dtttctVtes stayed to search the

■ apartment. The maid, NELLIE, remained to care for. ANTOINETTE’S 
child. , .

COREY ^ted that they were queston-ned at the 
Raemalrt Divisoon but .were never booked on any charge. She

• stated they were fOrgtrarinttd and photographed and then ’
returned to their apartment;. ' ' ■ ■
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7/2/68
Date ------------------ .-----------------------

On July 1, 1968, JESSE KARADSSHEHi, 5741 Carlton 
Street, Apartment 210, Los Angeles, was contacted at his em­
ployment at Adray’s WhoOesale Company, 7266 Beverly Boulevard, 
Los Angeles. KARADSHEH stated he was one of the former 
owners of Shakers Oasis Bar, 6756 Holyrood Boulevard, Los 
Angeles, and knew ADEL SIRHAN, since he used t;o entertain at 
the bar; however*, KARADSHEH first denied towing SIRHAN SIRHAN. 
He then admitted he had met him on one or two occasions when 
he came to the bar to meet his brother ADEL, but stated he did 
not know him weLL, and had never had a conversation with him. 
He stated he knew nothing about SIRHAN’s political or social 
beliefs, and could think of no other close freends or acquain- 
Sances of SIRHAN's other than ALI KALLA, the other owner of 
the bar.

KARADSHEHi volunteered that one MAHOLD) SIYAM, who 
was at one time a bartender at the Fez night club had been a 
fries nd of STRHAN’s and used to meet him occasionally at the 
race track. He did not know the address or present employment 
of SIYAM.

7/1/68 Los Angeles, Ccaifornia Los Angeles 56-156
On-----------------------------at File #________________________
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

7/3/68
Date ------------------- -----------------------

On July 2, 1968, Mr. MAROUN MANSOUR, Apartment 116, 
1736 North Sycamore Street, Los Angeles, advised he was 
a freend of JESSE KARWSHEH, one of the former owners of 
the Shakers Oasis bar, 6756 Holyrood Boulevard, Los Angeles. 
As a result, MANSOUR said he was acquainted with ADEL SIfHITN, 
who used to entertain by playing a musical instuumeet called 
the oud at this bat, and later at a bat called the Fez. 
MANSOUR denied knowing SIIHI/N SlfHANL He said one day, he 
and a frennd were shopping for groceries on Holyrood Boulevard, 
and were speaking Arabic. SIJHANT SIIHAN was in the market, 
approached them and inrrdduced himseef, as he recognized the 
language. MANSOUR evennuaaiy learned in the conversation 
that SIRHAN was the brother of ADEL SIRH/N, but stated he 
had never seen SIIHAN before or since, and had never met 
any other mernmers of the family. MANSOUR stated he could 
not comment on the probable motive of SIIHiJN in shooting 
Senator KENNEDY, and knew no other fren^s of SIRHANs.

On7/2/68 aLos Angeles, California Los Angeles 56-156
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Federal bureau of investigation .

' 1 ■ • ’• . Date 7:8."8 .

• • PETER FELLMAO, 4358 Franklin Avenue, Los Angel.es, 
advised he knew SIRHAO SlRHAO slightly, and met him in the 
Shakers Oasis Bar, 6756 Hollywood Boulevard, Los Angeles, ' 
where his brother ADEL SIRHAOI worked. The bar was owned by 
ALt KALLA and JESSE KARADSHEH, FELLMAO said that a friend of KARADSHEH's, MOOSEUR MAROON was also acquainted with 
SIRHAO. • ' • • '

On 6/24/68 at Los Angeles, Calii’ornia F^e # Los Angeles 56-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
1

Date__!M8____________

On July 1, 1968, ALL KALLA, 1750 North Sycamore 
Street, Apartment 308, Los Angeles, was ineerveewed at his 
employment as operator of the Texaco Service Station, 14-00 
South Alameda Street, Los Angeles. He stated he had been one 
o.. he„„TeTrs of the Shake^ Oa?is.Bar at 6756 Holyrood 
B^U-erar^ Los Angeles, and while this was in operation, ADEL 
SP, had worked for him as an entertainer, playing a musical
instrument* and sometimes tending bar. KALLA said BURHAN 
S-RIHM never came to the bar to drink or watch the enter-- 
tanment, but w°ul.d periodically stop by as the bar was closing 
to visit ADEL. KALLA said a group which incSdded JESSE 
KARADSHEH and MAROON MANSOUR would then go out for breakfast 
and talk. KALLA said SIREAN was always quiet and reserved, 
and had very little to say. He was pleasant, but did not talk 
much. KALLA said the group never discussed politics or the 
situation in the Middle East, since they all thought much the 
same way on the subject, and there was no point in discussing 
it. He stated the common belief of ail the Arabs of his 
acquaintance was t;hat a great injustice had been done the 
Arabs by the formation of the State of lsraet, and ail were 
.■rer about the.exprooriation of their land and property 

and their expaariatoon. He said it was such a common belief that it was very rarely discussed unless an outsider wanted 
to discuss it.

_____KALLA stat:ed.thatti his knowledge, SIKMN never 
associated regularly with other Arabs, but came to the club 
te meer his brother. He said S-RHAN never talked about any 
Arab groups or clubs, including steto-t groups, te hi.s knowledge.

0-™™KAPA atated he and other fronds would occasionally 
mPt SIRHAN a the race track, wherever he happened to be, in 
the no^ of getting tips on the races. He said another man 
who ^^^sd JO fcn^w S|RHM fairly weH through the race track 
was one MAdOlTO SI yam, commonly known as MIKE. He stated he 
dAn^ Pye SRAM’s address, but would get his telephone 
number at home and furnish it at a later date.

On 7/1/68_____ at J££Agal8,Caifirite pll, # Los Angeles 56-156
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KALLA stated he had met all members of the SIJHAN 
family, including Mrs. SIRHAN, on one or two occasions, ex- 
ceptmg a brother whose name he did not know, who reportedly 
IVves in New York City. He said he did not meet socially 
with the family, but had met them casually, and could state 
nothing farther concerning them.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

I

Date
7/11/68

SIMONE E. SIMANN., Owner and Operator., Shell Service 
Station, Avenue 26 and Figueroa Street, Highland Park, 
California, furnished the folOownng ^formation:

He i.s not acquainted with SHHAN SIRHAN, however*, he 
does know ADEL SIRHAN, the brother of SIRHAN SIRHAN, inasmuch 
as ADEL would stop by the trucking business SIMANN briefly 
operated in Pasadena during 1961. Thi.s was shortly after 
SIMANN arrived in this country foom Jordan and he and ADEL have 
maintained a casual acquaintanceeshep to this day.

SIMANN recalls seeing ADEL SUHANT in the Fez Restaurant, 
Hollywood, approximately fvre days before the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. At that time, ADEL SIRHAN was dining 
in the company of four or five other Arabs, none of whom were 
known by SIMANN, and SIMANN overheard ADEL bitterly commlaining 
about the support for Israel Senator KENNEDY had expressed 
during the Oregon primary. ADEL was upset that Senator KENNEDY 
was cultivating the Jewish vote in the United Statues, however, 
SIMANN did not hear ADEL SIRHAN threaten Senator KENNEDY in 
any manner.

SIMANN is of the opinion that ADEL was exasperated 
with Senator KENNEDY and may have passed some of this biternness to his younger brother, SIRHAN SIRHAN.

7/10/68 , Highland Park, Caaiforinla _ Los Angeles 56-156
On  -----------------------------at--------------- --------------------------------------------------File #____________________________
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1 7/16/68
Date ___________.______________

PHYLLIS HAZEL YOUNG, who resides at 14414 Addison
Street, apartment 1, advised that she began working as a 
cocktail waitress at the Fez Restaurant on Vermont in Los Angeles, 
in August 1965. She advised that this was when she first met ADEL
SIRHAN, the brother of SURHiAN BISHARA SRHAAN. He stated that 
ADEL was working at the Fez as a musician at that tie.

YOUNG advised that ADEL became a good frennd of hers and that he used to take her home after work quite often,, out
for breakfast and on other-, social engagements. She staed that 
approximately one year after having met ADEL, he intrdduced her 
^ o?i.of\.his.b?othe<.s'who wasakth® Fez Restaurant, aM to ou 
recollectonn this brother was SIRHAN. She stated that she saw 
this individual about two more times, each time at the Fez 
Restaurant. The last time was approximately April 1968.

YOUNG advised that during title time she knew ADEL, she 
never had any occasion to discuss pooi-tics with him and she never- 
heard him express any tntiAAmirican or anti-r-cch sentiments. She 
stated that she knew ADEL t;o be a kind,generous person and thought 
a great deal of him.

She said that in her few encounters with ADEL's brother, 
SjRHAN, her citvirsatOtss were always short and very light, never- 
discussing anything such as panties or ideologies. She stated 
that she never remembers hts brother to display any sign of temper 
^ vioetnci in her presence.

_ She stated that she left the employ of the Fez Restaurant 
esaHer thsseear inasmuch as she was of a Jewish background and 
she did not wish to put up with some of the comments or insults 
of some of the Arab patrons of the restaurant. She said that the
upper floor of the Fez Restaurant was a very pro-Arab tattotattst 
environment. ' On the night that Senator KENNEDY was
assassinated, several of the iniividutls there,whom she did not 
know by name, itiicaied that they were gl.ad that the "Jewish lover” 
was dead. She stated also t;hat she sens)ed, among many of the Arab 
people at the Fez-the strong feeling of tnt-AAmiricttSsm.

„ 7/15/68 Sherman Oaks, Caaifornaa Los Angeles 56-156
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YOUNG advised that she has not seen ADEL SETANI since 
she left the Fez and that she has never met any other member of 
h.S family.

She is described as a white female, born April 22, 1940, 
at New York City, New York, 5'2", 155 pounds, hazel eyes, and 
black hair.
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1 ' ' 6/24/68
Date ------------------ ,_____________

Dr. IRVIN G. LEWIS, Administrative Dean for 
Student Personnel Services, Pasadena City College advised 
that he recalled the incident in July 1967 involving 
SIMM SIRHAO attempting to apply for a job which was 
offered through the Distributive Education and Placement 
Service at the cortege. Dr. LEWIS stated that he had not 
remembered the litter during prior inreivrews because of 
the number of students with whom he deals. Dr. LEWIS'stated 
that he first became invoived when SIRIAO went to the offcce 
of^the P’vss■dvnt at ^e coieege to make a commlain^ but that 
/IRHAO was referred to his office because the Plat cement Service 
had bvrn placed under his supervision about a month earlier. 
Dr. LEWIS stated that he could not really remember the 
particuaass of the meeting but that he did have SIRHAO fill 
out a second applicator card and then sent SIMAO back to 
the employment offcce. Dr. LEWIS stated that he beloved 
he had teepphoned the offcce suggestnng that they give 
SIMA0 the job inOoriatOnn SIRIAO requested. even though 
SIRHAO did not meet the requiemments for educational back­
ground or physical rrquireirnts.

Dr. LEWIS stated that he kept a journal foom day 
to dt'y..nitlng “t^8 ou of the ordinary which arise. 
Dr. LEMSref^r'1^ to thls Journal, where under the date 
July 24, 1967, was the notation:

_ "saw ^RM - noted job 604, Reeail Management
Trainee, Permanent Resident Visa, Dr. LEWIS Okay to 
Re apply for joi-113i".

v , Dr. LEW13 s■tatrd that each job opening i.s given a 
number-, which i.s probably refeecedd by "job 6o4." He further 
stated that "Permanent Resident Visa" is probably a reference 
to the fact t^at w^n foreign stunts apply for positOons

_5umbrr,of.hiurs they can work are limi^ by their type Of visa and therefoee SIRHAO would have had to been asked 
what his status was for this r-eason.

6/18/68 Pasadena, Ccaifornaa Los Angeles 56-156
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Dr. LEWIS further advised that 113C is the room where the 
employment offCce was in July of 1967.

Dr. LEWIS furnSshed copies of the inOormation 
car'd which SIREAN SIREAN had partially completed.
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Date___________ ______________

Mrs. JEANNE S. HERRICK, Employment Interviewer, 
Pasadena City College, who resides at 1160 Coronet Street, 
Pasadena, Cdifornia, advised that in late July of 1967, 
SIRHAN SIRHAN had come t;o the Employment Center at Pasadena 
C.ty College inquiring about a specific employment opening which 
had been liseed on the bulletin board at the employment center. 
Mrs. HERRICK stated she told SIRHAN that he had to fill out 
an informatoon car’d and return the foioownng day for an 
interveew. Mrs. HERRICK stated that SIREAN then stated he would 
not fill out the information car’d but that she should, just tell 
him where the job was and he would go apply. She advised t;hat she 
was able to get SIRHAN to fill out one or two blanks on the car’d 
and had inquieed as t;o his immigration status to determine 
whether he would need a work permit. Mrs. HERRICK advised that 
SIRHAN then stated that he would talk to the coieege president 
about this maater and left the offcoe. Mrs. HERRICK stated that 
SIRHAN later returned with a completed information card. Mrs. 
HERRICK stated that Dr. IRVIN LEWIS told her that he had talked 
to SIRHAN and told her to give SIRHAN the job information too 
avoid any other di. slubbance. Mrs. HERRICK stated that on her 
second meeting with SIRHAN, he was more coopeeative and gave her 
further infematdon.

Mrs. HERRICK stated that SIRHAN had been interested in 
a management trannee job with Safeway Stor>es, Incorporated but 
that their requieements called for a four-year college degree 
and a minimum height of 5’8" and a minimum weight which she could 
not recall, but that SIRHAN obviously did not fit. Mrs. HERRICK 
stated that SIRHAN had told her he was a jockey and when asked 
why he was changing jobs he stated that he had had an accident and 
■wanted another type of work.

6/18/68 Pasadena, Californla Los Angeles 56-15>6
On------------------------------at---------------------------------------------------------File #___ :______________ ______
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She stated she gave SIRH/N the address of Safeway 
Stores, Incorporated and thought he was going to leave. She 
stated that SIRHAN then demanded that the information car’d be 
given t;o him or destroyed. She advised t;hat this was against 
school policy and asked Mr. FRANCIS MC CREERY, her supervisor, 
what she should do. She stated that MC CREERY told her to 
give him the car’d and let him be on hi.s way. Sh.e st;a.ted t;hat she
then gave SIRHAN the car’d at which time he tore it u.p into many
small pieces and threw it i.n the waste basket. She stated SIUAN
t hen told her, "This will teach you to never under estimate a 
jockey.: She advised t;hat SIRHAN then left.

Mrs. HERRICK stated that the car’d SIRHAN tore up was 
the second card, which he had filled out cornmPetely. She stated 
that she later wrote on the first card, which was incommlete, 
some of the information she could r*ecall so she wonld have a 
record, of the incident.

Mrs. HERRICK advised that she h.a.d remembered the 
incident after she saw SIRHAN's picture and ramie i.n the newspaper*.
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1 6/24/68
Date .__________________________

.. Mr. FRANCIS MC CREERY, Associate Professor, 
Supervisor Distributive Education and Placement, Pasadena 
City College, who resides at 255 West La Verne Avenue, 
Pomona, Caaifornaa, advised that JEANNE HERRICK, one of his 
office interveewers, had brought to his attention an 
incident which had occurred with SIIHAN SIRHAN in JUly ^f 
i96T- MC e?EERY. st?ted_that.h® had just taken over hi- 
duties in Distributive Education at that time and that 
Dr. LEWIS, Adminis_rative Dean for Student Personnel Services, had been in charge just prior. MC CREERY stated that SIRIAN 
had come to title offcce apparently seeking a speeifSi job that 
had been Isseed on the plaenent bulletin board. MC CREERY 
advised that a receptionist had guided SIIHAN to Mrs. JEANNE 
HERRICK who interviews persons seeking full tie employment.

MC CREERY stated that he came in contact with 
SIRHAN when he apparently would not give information to 
Mrs- HERRICK that is required t° finssh the applicatoon form. 
MC CREERY stated that SIRIAN was then brought to his office 
and the situation was then explaindd to him. MC CREERY stated 
that SIIHAN told him that Mrs. HERRICK woul.d not tell him 
where a specC:f:ic job was and that she did not want to give 
him a job because he was a "damn” foreigner. MC CREERY stated 
that SHHAN did no give him an oppoorunnty to explain the 
probem invoked and that after making his staeement SIRHAN 
left the offcce.

MC CREERY stated that he then conferred with 
Mrs. HERRICK and sh.e had explaieed to him that SIRHAN had 
come into tie offcce seeking a job offeeed by Safeway Stores 
for a management trannee. MC CREERY advised that Mrs. HERRICK 
then requested Wat SIRHAN fsll out an application form but 
that SIRHAN only put down a minium of information. MC CREERY 
stated that lccor•eing to Mrs. HERRICK, SIIHAN became very 
adamant and demanded t;o know about the job. MC CREERY further 
stated that according to Mrs. HERRICK, SIRIAN then wanted the 
employment car'd back but was refused by her. MC CREERY 
stated that it is the offcce policy that all records are kept

6/18/68 Pasadena, Californaa Los Angeles 56-156
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by tihie office once someone has stated an intent to take 
aJobi_s° that when an. employe* inte^ws a student it can 
be determined whether the student was a referral. . This
aits as a means to determine the effectienesss of the 
program.

MC CREERY stated that when SIREAN retunned foom 
Dr- LEWIS S office and then requested the information card 
it was given to SIREAN to avoid any further incident 
•particularly since it appeared that SIRHAN would not go to 
the Job.■ g

- 531 -



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 6/27/68
Date __________ ;______________

On June 21, 1968, Mr. NORWOOD JAQUA, Physical 
Education instructor, Pasadena, California, City College, 
was telephonically contacted to make an appointment to 
interview.him concerning SIRHAO SIRHAO, who had been 
enroleed in Mr. JAQUA's class i.n golf instruction in the 
Spring and Fan semeeters, 1964. Mr JAQUA stated he had 
checked his records and was aware SIRHAO had been i.n his c11ss, 
but could only presmne SIRmi had dropped his class, as he 
could not recall SIRHAN, and did not recognize him at all foom 
his photographs in the ^wspapers. He stated hie knew no one 
else who might know SIRHAN.

6/21/68 Los Angeles, Cdifornia Los Angeles 56-15$
On at
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On July 16, 1968., SA CHARLES T. BROWN, JR. interviewed 
Mr. JOHN H. WALKER, 4421 Southwestern Boulevard, Dallas, Texas, 
who is tempoorrrly visitnng his mother-im-taw, Mrs. M. C. 
HENDERSON, at that address.

Mr. WALKER stated that he served as an English Professor 
at Pasadena City College, Prsrdenr, Carifornir, in 1965* He 
said that he is unable to recaai SIRHAN SIRBAN as a student in. 
his class while he was teaching at the college. Mr. WALKER said 
that he beieeved SIRHAN may have been a drop-out in his class, 
otherwise he would have remembered him. WALKER said that 
approximately one third of his class were drop-outs, and SIRHAN 
may have been among the group• WALKER examined records and 
papers which he has in stoaage for any record of SIRHAN with 
negative results.
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1 Date 6/18/68___________

Mr. TONY LINEHAN, Director of Athletics, Pasadena 
City College, Pasadena, California, advised he had no knowledge 
concerning SIRHAN SIRHAN and never had any con-tact With him as 
a student or otherwise. Mr. LINEfAkN stated he had talked to a 
student named RUDY M. FORDHAM who told him he had seen SIIHAN on 
the campus of the coieege on Junie 4, 1968, and FORDHAM might be 
able to shed some light on the mtter.

on6/14/68 at Pasadena, CcHfornia Fie # Los Angeles 56-156
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1
Date 7A0/68

Dr. JEROME WOLF, 740 North Dillon, Silveraake, 
California, advised that he was a History instructor at 
Pasadena City College. Dr. WOLF stated that he did not 
remember SIMIAN SIREA.O being, in his class duriig 1965. 
Dr. WOLF advised he had been contaceed by the Los Angeles 
Police Department, but had been unable to furnish them any 
frsttamd information in regard to SIRHAO.

„ 7/9/63 Silverlake, California Los Angeles 56-156On at_______________ f_____________ Fie #_____ /_______
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* ‘ ‘ • Date 6/18/68___________

_ TED BANKS, S184 Cadillac Drive, Apartment 7, • • 
advised as follows: • • ' .

He saed that he is presently,employed as am • 
jnsi.r?uct.oj? .in physical, education and assis'cant track and 
field coach, at San Josie ' State College, San Jose. He ’ 
stated that he will be leaving this position in the near 
future to take up similar duties at Mc Gill High School, 
Spring Valley district, San Diego, ’California. .

■ . Mr. BANKS was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN.
He stated that the photograph is familiar? to him and added

; that he beieeves he had SIRHAN in a track .and field class 
at Pasadena. City_College, Pasadena, Ccliflrnil during 1965. 
He stated that S1RHAN was a fair athlete, he did not .
attend classes regularly and received either a "D'or a 
failing grade in'the class. He stated that SIRHAN was a . 
difficult young- man to understand, not as a result of any 
language problem,.but simply because he.did not-converse or open-up with either his classmates or the instructor. ’
Mr. BANKS stated that he has no other information concerning 
SlRHAN's general background or his pooitidl and national­
istic tendencies. He advised that he ’has not seen this ’
individual since 1965. .

' ‘ 536 ■ .
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1 Date —6/28/68____________

Dr. NATALIE GUNKEL, 905 S. W- 15th Street, Ft., .Lauderdale, Florida advised that she taught German at 
Muir High School, Pasadena, California from September, 
19610 to June, 1961.

\ She stated she does not recall SIRHAN SIRHAN 
as being a former student, and was unable to identify hi.s 
photograph. She advised she had seen pictures of SIRHAN 
in newspapers and magazines., but did not associate him 
as having been a former student'of hers.

She contnueed that'even if she could recaU 
SIRHAN, she would have no information regarding any 
background nationalistic tendencies he might have possessed.

She reiterated she could not recaU SIERHAN, 
and could furnish no information whatsoever concerning 
him.
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' ■ Date July 9, 19 68

Mr. CARL R. HEDEEN, Route 2, Box 291, Suttons Bay,
telephone 271-3703, relaeed the following information:

He is a retieed school teacher from Pasadena, 
California and pe s^v^ as Chairman of the Foreign Language 
Department in the Pasadena School System and also taught at 
the John Muir High School there. He recalls SIRHAN SIRHAN 
as a strident in his classooom and was of the opinion it was 
the Spanish class. Mr. HEDEEN was not sure of this and said 
that Pi had called the Pasadena School System to verify this 
information; however, ascertanned that Hl school records Pad 
been subeolnald. He relaeed that to the best of Pis knowledge 
SIRHAN was a atud^t of Ms wr approximately one year in the 
early 1960s. This individual was very proud of the fact that 
Pi was an Arab and Pad strong nationalistic feelings.

He related that SIRHAN got along well with the other 
students, was somewhat reserved but w/as-always cooperative and 
friendly. He said that SIRHAN was a good student, did Pis 
tomemork faithfully, and pis ^tirei impression of Pim was very 
favorable.

' , ' 53g
7/8/68’ Suttons Bey, Michigan ' , „ Dee-coit 62-41.77
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1
Date

6/26/68

Mrs MTKICU I. BLAKESLEE:, 16761 Lassen Street, 
r.??^^1 .C^forn13’ teeephone 363-9337, was telephonecally 
contacted to arrange an appointment for an interveew concerning 
her possible knowledge of a Mr. SUHAN SIRHAN. SIREAN is 
Jsned^n3eco3dis at .Pasadem City College, Pasadena. 
California, as a fomer student in a Psychology class 
taught by Mrs. BLAKESLEE in the fall of c964..

Mrs. BLAKESLEE said that she had been advised 
by her husband. Mr* E‘ c- BLAKESLEE, that a Speeial Agent 
of the FBI had attempted to contact her on June 21, 1968, 
at Whi1cLt^me she was on a vacation tour. Mrs. BLAKESLEE 
sSSd Jha*she. has t^ed t? recal1 a student named SIJHAN 
SlJHAN but she has no recollection at all of SIIHAN. 
h's* BLAKESLEE sad that she had several large Psychology 
c^s ! Ldh1^ that period of time (1964-) and, if SIRHAN 
was a student, it must have been for a limited or short 
period of tame since she has no recollection of him at Hl.

On6/24/68 at Los Angeles, Caaifornia FieLps Angeles 56-156
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1
7/12/68 .

Date  ----------------- :________ ,_____

Mr. JOSEPH P. ZERONIAN, 1164 Wedington Avenue, 
Pasadena (795-2834), was contacted at his employment at the 
Pasadena Education Center, 351 South Hudson Avenue, where hie 
is a consultant in Social Science.

He stated he had been a teacher at John Muir High 
School, Pasadena, and taught 12th grade English Essentials to 
SIIHAN SUHAN in 1963. He stated he remembered SHHAN as a 
student and considered him to be polite and quiet. ZERONJAN 
stated he was of Armenian background and as a result used to 
have discussions with SIIHAN about the Middle ^st. He stated 
the discussions were not provocative and SIIHAN evinced no 
particularly strong feelnngs concerning the area, but instead 
just general interest, because this was the area of his origin. 
ZERONIAN stated SIIHAN had never even told him the country in 
which he was born. ZERONIAN stated it had been his general 
experience as a teacher that students from the Middle East 
were rather dogmatic and opinionated in their views, and would 
not have been surprised had SIIHAN been the same. ZERONIAN stated 
he would not have remembered SIIHAN except for the fact hie was 
f?om the Middle East and that his first and last names were the 
same. He stated SIIHAN was not the type of person you would 
notice i.n a class. ZERONIAN also stated the English class^he 
taught SHHAN;was a make-up type of English class and as a 
result he was surprssed by refeennces in the newspaper to the effect that SIIHAN was supposedly very bright and inteieectual. 
ZERONIAN recaieed SIIHAN appeared to be somewhat of a loner and 
he rarely saw him associating with other students. ZERONIAN 
could not furnish an opinion as to why SIIHAN SIIHAN shot 
Senator KENNEDY and stated he knew nothing else concerning him.

7/11/6>8 Pasadena, California ' Los Angeles 56-156
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1 . ■ . . 6/27/6)8 '
— ■ • ’ Date .________________ :________

■ Mr. DALE ROBERTSON, television and fim actor, .
103101 Winnetka Avenue, Chatsworth, .California, furniseed 
the foiiowing information: • '

In connection with his breeding of horses, Mr. ' 
ROBERTSON said that he had, in the past, stabled 'some of 
his horses at the Corona Breeding Farm at Corona, Califirnia, 
owned by actor DESI ARNAZ. ROBERTSON has also stabled 
horses at the Futura Farms, Which is located near Lake .

' View;, Caaifirnia, which is between Riverside and Hemet. • - .

. Mr. ROBERTSON had not employed any 'exercise boy
and -had no recollection of eve.r seeing SIRHAN SIRHAN, who - 
had been charged with shooting Senator ROBERT F. KENNEDY. 
He mentioned he had been contacted by a representative 
of "Life" magazine on June 10, 19^8, who clammed to be '
doing a story on SIRHAN SIRHAN. Further, the .latter aieeged- 
that SIRHAN SIRHAN had approached DALE ROBERTSON one time 
during a public horse sale and had asked RROBEBT2SON for 
a job.

Mr. ROBERTSON clammed that he had no recollection ■ 
whatsoever of SIRNN SIRHAN asking him for a job; in fact, ' 
only one young man, SHAWN CORBETT, had asked him for a job 
under similar circmisaances and he had hired this young man 
who was Uli in his employ. He mentioned that in stabinng • 
his. horses at the afoeementoneed farm he paid a flat fee 
and did not have anything to do with the hiring of any . , 
personnel who may have'been employed at those farms.'
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1
Date 6/17/68

Mrs. LOU ROBERTSON, 10801 Winnetka, Chatsworth, 
California, phone 360-4947, on June 11, 1968, advised the 
following by phone when she was contacted seeking an appointment 
with her husband, DALE ROBERTSON, Television Actor, who reportedly 
kept horses at the Granda Vista Del Rio, Corona, Cciifornii, 
where SIRHAN SIRHAN, who is charged with shooting Senator ROBERT 
F. KENNEDY, reportedly worked as an exercise boy.

Mr. ROBERTSON was en route to Lake Tahoe and was to 
return June 14, 1968 pm. On June 10, 1968, a representative 
of "Life" magazine called and talked to DALE regarding any 
kn^ledge DALE may have had of SIRHAN. DALE inlormed the 
representatVve he did not know SIRHAN, had never employed him 
as a horse exercise boy or otherwise. Further, having observed 
numerous pictures of SIRHAN on tel.evi.sion and in the press, had 
not indccaeed any oecognntion of SIRHAN whatsoever.

Mrs. ROBERTSON said she had handled the bookkeeping 
on DALE's horse operations and that he had stabled horses at 
the above horse ranch at Corona an.d she was sure DALE had 
never hired SIRHAN and she was sure she had never had any 
knowledge of SIRHAN until he was recently charged with shooting 
Senator KENNEDY.

On 6/11/68 at Los Angeles, Caiinoonii File Los Angeles156-156...  
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Date___6/206)8_________

CHERYLE PIERCE 1963 Oak Street, San Francisco, 
came to the San Francisco Office, of the. FBI on June 20, 
196 8 at Which time she advised that she knew SIRHAN SIRHAN 
as a co-worker at Mr. Weidner Health Food Stores in 
Monterey Park, California, during the four or six 
week period of her employment during January to February, 
1968.

Miss PIERCE said that she only worked on Sundays 
and that her knowledge and contact with SIRHAN was 
limited to that of a feioow employee. She stated that 
SIRHANI wa.s a conscientious worker. He had no visiss by 
personal friends. He never discussed politick matters 
with her and did not engage in any philosophical dis- _ _ 
cussion. She did not observe any sign of metal nnstOblity 
and thought that he. was of Mexican anceetry. -

On
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1 Date 7/5/68

MARIA GIROOUARD, ?31i Fairview Avenue, Arcadia, 
California, furnished the following information:

She advised that she had been employed part-imne 
from 1962 uiil mid-Appil, 1968, at the Monterey NuUritlon Store and to a lesser extent at Organic Pasadena, both stores owned 
by Mr. WIDENER. She advised that through this employment, 
she met SIIHAN SIRHAN, whom she knee as 'Saul , shortly be­
fore Christmas, 1967. SIRHAN was employed at Organic Pasadena 
and was principally involved in making deliveress to the 
various other healthfood stores which Mr. WIDENER owned.

Mrs. GIROUARD stated that her contacts with SIRHAN 
were generally of short duratoon and just during the course 
.f their work. She advised that their conversation was 
principally concerned with the work, however1, he did once 
say that he had been an exercise boy for race horses and since 
Mrs. GIROUARD'S husband had been involved with horses for 
many years, they thereafter talked about horses and horse 
racing. She said that at no time did SIPHAN ever get into 
any discussion with her of a pooitical nature.

i Mrs. GIROUARD stated that due to the cfisidrr,iblr 
difrrrinrss in their ages, she was not aware of any associates 
which SIRHAN may have had. She stated that she did not 
behove that SIIHAN was at Hl close with inyfnr at the store. 
She stated thH he was probably the most friendly with Mr. 
WIDENER.
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1

lot 
Mr. 
and

Date July 11, 1968

A TENNEY interviewed at his residence, Trailer #123 "jMSg^’ENrtMM^^ Heights.,, Illinois
WY ™i adVlJsed of the identity ini th>e interviewing agents 
the nature of the investigation being conducted.

Mr TENNEY advised, concerning SlRlAN SIRHAN’s possible 
employment with Rex Ellsmrlh-Misoh hEnnELTSI^El\BrEEl 
Enteroreses, mt he had heard reports that SHIAN. rtl,.eOtkEl 
for tpeircoinpany. HE stated upon receiving t5i8 l•ifnprtt;nnn_ 
fe caUsed toe* files to be thoroughly searched,, but s-tated no 
recoad of his Enplrynen•t or appm-catoon for employment ^s f^1’ 
Mr TENNEY advimed SIRHAN SIRHAN is unknown to hm, and -to the 
best of his knowledge has never iEEn or 11 h1

Mr. TENNEY stated he is not acquainted eith the "peacE & 
Freedom Party of Phoenix, AtiJnona.”
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1

Date June 11, 1968_____

Mrs. Ruby Gray, bookkeeper, Rex Ellsworth Ranch, 
3985 Schaefer Avenue, advised that she had previously been 
called by a newspaper reporter regarding the possiiility 
of Sirhan Sirhan having worked for the Rex Ellsworth Ranch 
in the paste She stated that she had searched the personnel 
records for the ranch from 1962 through 1968 and could find 
no record of Sirhan Sirhan ever having been employed by the 
ranch.

On _6y1.0/68____ at Chino, Caaifornia__________ Fie # Los Angeles 56-156
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6/25/68 
Date __________ ,____________

WALTER THOMAS RATHKE, Groom, who is employed by VERN 
HUNTER at the Alameda County Fairgrounds, advised on one 
occasion a very short time after they met, SIRHAN SIRHAN 
gave RATHKE some liteiaUure which consisted of a half dozen 
pages stapled together from the Rooicrucian Order regarding 
meeitation. RATHKE compared meeitatoon.by the Rooicrucian 
Order to praying in the Christian religion. The only otter 
time the Rooscrucian Order was mentioned was when he sa.w 
SIRHAN in Pasadena during June 1967 when SIRHAN stated he no 
longer belonged to the Rooicrucian Order. SIRHAN stated 
that due to his accident he did not have any money and could 
not keep up his dues and "they terminated him." SIRHAN 
indicaeed to RATHKE he was unhappy over this. RATHKE stated 
these were the only two tmes the Rooicrucian Order was 
mentioned by SIRHAN and they never discussed the Rooicrucian 
Order as such regarding its phioosophies or aims.

RATHKE stated the Theosophical Society is a worW-wite 
organization with world headquarters in Adyar, Madras, India 
and the United States headquarters in Wheaton, Illnooxs ^tere 
the society also has a publishing house.

RATHKE stated aims of the society are to build the 
idea of the brothehhood of man without regard to color, sex 
or relggoon and to fitter the study and rematch of all 
phioosophies of xelggoon. The society is made.up of indivdduals 
of all ra^goons and at meetxngs the members dxscuss thexr 
various religions and phioosophies.

From newspapers, television or radio broadcasts, RATHKE 
learned SIIHAN had requested books writeen by Madam BLAVOTSKY 
(Phooneic), C.W. LEADBEATRR (Phonneic) both of whom have 
written books for the Theosophxcal Socxety and both of whom are 
now deceased. Madam BLAVOTSKY was born xn Russxa and moved to 
New York City where she became a co-founder of the society and 
LEADBEATER was a Bishop of the Church of England. At this lime 
RATHKE also learned Madam BLAVOTSKY at one timt had written a 
book on the lives of revnlutOonartes which he had not known 
before.
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RATHKE stated the.Theosophical Society and the 
Rosicrucian Order haye nothing in common. He described the- 
Rosicrucian Order as a mystic or occult-type organization 
which directs its folOowers while the Theosophical Society's 
only purpose is the brothehOood of man. .
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _June.. 8, 1968______

Dr. Paul Nilsson, 824 South Main, Corona, Ccaifornia, 
advised he recalled Sirhan Sirhan coming to his office for an 
eye examination and possible treatment. His office records, 
reflect hie first saw him on November 8, 1966. From his office 
record Dr. Nilsson noted that the examination showed Sirhan 
Sirhan to have 20-20 vision, and there seemed to be no impair­
ment of his peripheral vision.

Dr. Nilsson recaH^d that Sirhan was not saais-’ 
fed with the examination and requested further action. Dr. 
Nilsson advised that since he is the senior doctor in the 
offcce and did not prefer to deal with any problems, he 
referred Sirhan to his partner. Dr. Milton Miller.

549
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date .6/21/68 ._____________

_ THOMAS DANIEL GOOD, 22 South 11th Street', San Jose, Califor­
nia 95112, was ineerviewed in the San Francisco Office of the 
Federal Bureau of Investigatin', 450 Golden Gate Avenue, San 
Francisco, Ca.lifireil, on June 14, 1968. GOOD voluntarily appeared 
accompanied by his attorney, AUBREY GROSSMAN, who was present during 
the interveee.

GOOD related that he is unemployed and is a student at San 
Jose State College, San Jose, Cclifireil. His parents are ROSCOE 
WAYNE and INEZ GOOD, who reside at 1364 Elizabeth Street, Pasadena, 
Califorma 91104. He was born on June 27 ,1945 , at Altadena, Cdi- 
fornia.

_ GOOD furnihhed the folieweng infomation concerning the indi- 
ridull-whise photograph appeared in local newspaper's!, identifedd 
as SIRHAN BISHAFA SIRHAN, reported assassin of Senator ROBERT F. 
KENNEDY: ,

_ He first met this individual at John Muir High School, Pasadena 
Ca.lifireil, in what he recalls to have been the 1962-63 school 
year when he was in the 11th grade. This individual was known to 
him only as SIRHAN, with no other names recalled. He beleeves he 
first heard of SIRHAN at Social Science class during a discussion 
on the question of pol.itics. During this discussion some student 
suggests that he felt they shoul.d hear foom SIRHAN on his views 
since the discussion, as recalled by GOOD, involved the Middle East. 
He thereafter became an acquaintance of SIRHAN and never did con­
sider him what he would term a freend. He thereafter visited in 
SIRHAN’shone on approximateyy three occasions, and on one occasion 
SIRHAN vi-sieed in GOOD*s home. GOOD recaieed that he went on a 
picnic with. SIRHAN’s mother and a sister who is now deceased. Also 
pr’esent at this picnic were a Mrs. HAYWARD, address unknown, and 
some meters of her family. Mrs. HAYWARD reportedly knew Mrs. 
SIRHAN from chur'ch ateendance, and he recaieed that Mrs. HAYWARD was also a freend of his parents.

As GOOD recalls, he last saw SIRHAN in 1964. He remembers 
SIRHAN as a student at Pasadena City College for at least one 
semester during the time GOOD ateended foom the Fall of 1963 unnil

LA 56-156
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July, 1965. GOOD was a member of the Young Democrats at Pasadena 
City College. He was unaware of any other poCitical organizatcons 
and does oct know what groups or crgaoizatCons SIRHAN belonged to, 
if any. He recalled that SIRHAN had some contact with other Arab 
students but he had nc knowledge if there was any formal group or 
orglolzatcon among such students. He stated there was a large 
group of Arab students attendnng Pasadena City College at that time. 
GOOD stated he.was unable to furnish any information concerning 
SlRHAN’s pooitical views but recaHed him as being very anti-Isaael. 
He was aware that SI JEHAN came foom Palestnne and attribueed his ’ 
feeling toward Israel to his national origin.

GOOD is acquainted with one WALTER CROWE and recaHed that 
CROWE was a friend of SIRHAN. He nlaled that CROWE met SIRHAN 
when tlie latter first came to the United States. CROWE also attend­
ed elementary school with SIRHAN and later John Muir High School. 
He stated that he knew of no contacts between CROWE and SIRHAN out­
side the context of the school. CROWE mentioned SIRHAN to GOOD on 
more than one occasion but never commented on the political beliefs 
of SIRHAN.

GOOD related that he nevlr' heard SIRHAN expr’lII his flllingI 
regarding the KENNEDY family or any other Government official. He 
stated that he recalled the reactors of numerous fronds to the 
assassination of President JOHN F. KENNEDY but does not recall the 
reaction of SUHANT.to this event. He stated there was nothing in 
his acquaintance.with SIRHAN on which he could base any motive for 
hi^actoon in this case. He rlcallen SIR RIAN as a very distant 
individual, no matter how frlennly one became with him. He 
recalled him as an ionivinbll who seemed to be alleiaten fomm 
people in general, even foom other Arabs, and WALTER CROWE appeared 
to be his only freerd and this frenndship was not.a close one. He 
stated he^never detected any strain of violonce in ’SIRHAN, iut; to 
the contrary, remembered once when he waI■visiiigg in the SIRHAN 
home there was a nlaf-obte or blind girl also present and SIRHA n 
Ieeoln very gentle to her. -

GOOD related that of the many Arab students who ateended 
Pasadena Stale College wUh whco he was acquainted, SIRHAN had 
stronger ideas of Arab oatio.naiLiim than any of the others.

- 551 ~



1
LA 56-156 
LDJ/asi

On June 11, 1968, ANWAR MUSA SAYEGH, a student 
at Pasadena City College, who was with SIRHAN SIRHAN 
between 6:310 PM and 7:00 PM on Tuesday, June 4, 1968, 
advised that one IVAN (Last Name Unknown) was acquainted 
with SIRHAN.

On June 20, 1968, IVAN GARCIA was contaceed at 
his employment in Pasadena, Caifornia, and furnsshed 
informatoon concerning his acquaintance with SIRHAN.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 „ . 7/23/68
Date _____________________

Mrs. ERNESTINE GARCIA, 452 North Hill Street, 
Pasadena, California, mother of IVAN GARCIA, freend of 
SIRHAN SIRHAN, was contacted at her employment as an 
accountant at the Los Angeles Drug Company, 5001 Earle 
Street, Rosemead, IIliforeia. Mrs. GARCIA stated she knew 
SIRHAN slightly during the time IVAN GARCIA was attending 
Pasadena City College With SIRHAN. She said he had visieed 
at her house on perhaps a half dozen occasions;, however1, 
he primarily visieed her son, and she had no lengthy 
conversatinns with him. She said they never discussed 
his pooitical or philosophical views. She said she was 
aware that SIRHAN had turn’d to become a jockey and got 
the impression that SIRHAN was possibly selfcconscious of 
his small stature, and understood he may have received 
counseinng that he should try to become a jockey. Site 
said the last time she saw him, he had been injueed in a 
fall from a horse and appeared quite discouraged and 
frustrated, and indicated he probably would not become a 
jockey but would remain an exercise boy. Mm. GARCIA 
said she could not recall when this occurred but believed 
she last saw SIRHAN about two years ago.

Mrs. GARCIA stated she had never met any other 
members of SIRHAN’s family and knew nothing further concerning 
him, excepting she always considered him too be very polite 
and very quiet.
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1 ' 6/20/68
Date ._________________________

On June 20, 1968, IVAN GARCIA, who refused to furnish 
his home address, was contacted at Pasadena City College, 
Pasadena, Cdifornia. He stated he was regularly employed, foom 
6:00p.m. to 9:00 pm. on weekdays, and on Saturdays and 
Sundays at Allied Auto Parts, 1060 East Colorado Boulevard, 
Pasadena (793-189-), and could be contacted through his 
employment if necessary. He stated his mother was highly 
nervous and did not want her disturbed.

GARCIA stated he was a national of Guatemala. He stated 
he had known SIJHANT BEHAN for.approximately four years, having 
met him in class at Pasadena City College. GARCIA 
stated he had visieed SIRHAN’s home and had dinner there, 
had met ADEL SIBHAN and SIRHAN’s mother, all of whom he 
regarded highly.

He stated he considered SEHAN to be extremely 
polite, sensitive and thoughtful. He stated he thought 
SIRHAN’s generosity and unselfishness toward his frennds 
was very unusual, and was his most outstanding virtue. 
He said SIIHAN would do everything to make a guest or freend 
comortable and at ease, and usually insisted upon paying 
bills wherever he went with Mends, alhhough he did not 
have a particularly large sum of money at any time.

GARCIA stated he and SEHAN did not discuss pooitccs, 
partly because GARCIA did not like to discuss them, and partly 
because his and SIRHAN’s interests were more scholastic 
and social. SIPHAN did not appear to be particularly aware of 
any pooitical party, was not interested in groups or being 
a leader, and was not openly fanaaical about politccs. He ’ 
said SIRHAN was highly individualistic i.n his ideas, • and did 
not follww the crowd or fads. ‘ ”
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SIRHAn never discussed Senator KENNEDY, the 
Arab-Israeli dispute., or racial recriminations which 
might have arisen out of such a dispute. The closest 
SIIHAN ever came to discussing anything racial was 
when he discussed the posssiility of his becoming a jockey, 
which he desired very greatly, probably because of his 
size and the posssiility of being a success in this 
endeavor. SIIHAN stated that many of the people for whom 
he would work as a trainer were of Jewish background, and 
SHHAN felt that his advancement as a jockey might be 
hampered because of the feelings of Jewish peoplLe concerning 
those of Arab origin.

Regarding women, GARCIA stated SUHANT did not 
appear to have a strong interest in them, and never mentioned 
having dates or other social contact with women. SUHANT 
was more idealistic and humantarian, and seemed to love 
people in general.

GARCIA stated he did not see SIIHAN on June 4, 
and stated his contacts with STREAM had not been so numerous 
in recent months becau.se of the different hour’s each worked, 
and the fact that SIIHAN was no longer in school.

GARCIA stated SIUAN had never expr’essed an interest 
in frearms, and he had never seen him with a gun of any 
kind. GARCIA considered a gun foreign to SIRHAN's nature, 
which appeared to be genneally peace loving.

GARCIA stated he had notceed a very definite change 
in SIRHAN after his accidental fall foom a horse. SUHANT 
had been much more jovial before the accident, and seemed 
to be more gloomy and pessimistic about his future aftewards. 
SIIHAN beieeved he was through as a jockey, and did not seem 
so ambbtious after the accident. GARCIA commented upon the 
monetary setteement SIIHAN had received from his accident, and 
stated he was sure this was the source of the money SIRHAN 
had on his person when arrested. He stated that shootly after
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